
 
 

 

 
 

 

Zápis z jednání Školské rady ZŠ Kamenné Žehrovice 

konané dne 17. 6. 2024 
-------------------------------------------------------------------- 

                                  

Místo: ZŠ Kamenné Žehrovice 

 

Čas:  16:30 – 18:00 hodin 

 

Přítomni: 
Mgr. Radka Lukavská – za školu 

Mgr. Věra Hartlová – za školu 

Mgr. Zuzana Němečková – za školu  

doc. JUDr. Marek Starý, Ph.D. - za zřizovatele 

Lukáš Jirkovský – za zřizovatele 

Bc. Martin Duda – za rodiče  

Mgr. Pavel Prchal – za rodiče 

Lucie Nováková – za rodiče, předseda 

 

Omluveni: 
Jitka Kloučková – za zřizovatele 

 

Hosté:  
Mgr. Eva Typlová Komárková – ředitelka školy 
 
 

Body jednání: 
 

Lucie Nováková 

 

• Výměna člena školské rady 

- jak již byli informováni členové školské rady e-mailem, dne 1. 3. 2024, ke dni 19. 2. 2024 

se vzdal funkce člena školské rady pan Jakub Stehlík, následně proběhla na zasedání zastupitelů 
obce volba nového člena, kterým se stal pan Lukáš Jirkovský 

 

• Termín při e-mailové komunikaci 

- nově budou vždy v e-mailu, který je rozesílám na všechny členy školské rady, termíny pro 

zpětnou vazbu, pro urychlení komunikace 

 



 
 

 

 
 

 

• Zápisy z jednání školské rady  

- pí. Nováková navrhla, zda by bylo možné zveřejňovat zápisy z jednání školské rady, aby měli 

rodiče informace z jednání rady 

 

Postupně se k věci vyjádřili všichni členové školské rady. Nikdo z přítomných neměl ke zveřejnění 

námitku. Závěr z diskuse je: zápisy budou po schválení členů rady k dispozici na webu školy. 

 

 

• Termíny setkání členů rady 

- pí. Nováková navrhla, zda by bylo možné zveřejňovat termíny, kdy se školská rada sejde  

 

Postupně se k věci vyjádřili všichni členové školské rady. Nikdo z přítomných neměl ke zveřejnění 

námitku. Závěr z diskuse je: termíny setkání členů rady budou k dispozici na webu školy. 

 

 

Mgr. Eva Typlová Komárková 

   

• Navýšení úplaty za pobyt se školní družině 

- pí. ředitelka informovala o navýšení úplaty za pobyt ve školní družině pro školní rok 2024/2025 

 a to na částku 300,- Kč za měsíc 

 

• Změna školního řádu 

- aktuálně se řeší doplnění informací do školního řádu  

- členové školské rady se se všemi informacemi seznámili, případně ke změnám doplnili své 

poznatky 

- rodiče budou o změnách informováni na prvních třídních schůzkách v novém školním roce 

 

 

Lukáš Jirkovský 

 

• Platby 

- p. Jirkovský se obrátil na paní ředitelku s prosbou, zda by bylo možné dopředu rodiče informovat 
o výdajích, které jsou v nejbližších dnech/týdnech v plánu. Stává se, že škola požaduje v jednom 

kalendářním měsíci platby za větší množství aktivit/činností/stravy. Pro některé rodiče je to 

nečekaná finanční zátěž. 

 

Mgr. Eva Typlová Komárková 

 

• Škola se bude snažit informovat rodiče dostatečně dopředu. 

 

 



 
 

 

 
 

 

Lukáš Jirkovský 

 

• Požadavek žákovské rady 

- p. Jirkovský tlumočil požadavek ze strany žáků, aby se mohli i žáci aktivně podílet na školních 

akcích a měli možnost vyjádřit se k plánovaným změnám, akcím, které se jich bezprostředně 

dotýkají 

  

Paní ředitelka a další členové školské rady informovali o možnosti zapojit se do žákovského sdružení, 

které velice dobře dlouhodobě funguje. Následoval přehled akcí, které v letošním roce žákovské sdružení 

úspěšně uspořádalo. 

 

Mgr. Eva Typlová Komárková 

   

• Kalkulace cen na obědy a kroužky 

- p. ředitelka členy rady informovala o plánovaném setkání se starostkou obce, paní  Lenkou 

Husarikovou, na které projednají kalkulace cen za obědy a kroužky v nadcházejícím školním roce 

- o změnách cen bude škola zákonné zástupce informovat s dostatečným předstihem 

 

Mgr. Pavel Prchal 

 

• Přijímací řízení na školy 

-  p. Prchal se dotazoval na průběh přípravy žáků na přijímací řízení na střední školy a učiliště   

 

Mgr. Radka Lukavská, Mgr. Věra Hartlová 

 

• Shodně uvedly, že žákům a žákyním škola poskytla dostatek podpory pro úspěšné složení zkoušek 

 

Mgr. Pavel Prchal 

 

• Prostor před přijímacím řízením 

-  p. Prchal požádal, zda by mohli žáci dostat větší časový prostor před přijímacími zkouškami bez 

písemného nebo ústního zkoušení v základní škole (nemuseli by například 14 dní před zkouškami 
psát písemné práce apod.) a mohli se více věnovat domácí přípravě ke zkouškám na střední školy 

 

Mgr. Radka Lukavská, Mgr. Věra Hartlová 

 

Shodně uvedly, že žákům testy ani písemné práce před zkouškami nedávaly.  

 

 

Další setkání by mělo proběhnout v srpnu/září 2024. 

 

zapsala: Lucie Nováková, předseda 


